
مشکل کجاست؟
عضو هیئت رئیسه اتاق اصناف ایران:

  گفتند دلار گران شده؛ 
گران بفروشید، الان که ارزان شده 

نمی گویند ارزان بفروشید
اصناف مقصر گرانی نیستند

وزیر خارجه عمان: 

اسرائیل و فلسطین باید گذشته را 
رها کرده و اختلافات را حل کنند
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مشکل کجاست؟
عضو هیئت رئیسه اتاق اصناف ایران:

 گفتند دلار گران شده؛ گران بفروشید، الان که ارزان شده نمی گویند ارزان بفروشید
اصناف مقصر گرانی نیستند

وزیر خارجه عمان: 
اسرائیل و فلسطین باید گذشته را رها کرده و اختلافات را حل کنند

آگهی تجدید انتخابات کانون کارگران بازنشسته شهرستان کازرون
به استناد ماده 134 قانون کار و دستورالعمل مصوب 72/8/12 مقام عالی وزارت و به موجب صورتجلسه مورخ 97/8/10 مجمع عمومی و هیات مدیره و سایر 
مدارک تسلیمی، اسامی و سمت هر یک از اعضای اصلی و علی البدل هیات مدیره کانون مذکور که از تاریخ 97/8/10 به مدت 4 سال و بازرسان که از تاریخ 

یاد شده به مدت 4 سال انتخاب شده اند به شرح زیر می باشد: 
1-آقای علی جوکار         رییس هیات مدیره

2- آقای جلیل پورکریم        نائب رئیس
3- آقای محمدکریم جویبار      خزانه دار

4- آقایان غلامرضا معلایی و هوروش شریفی       اعضای اصلی هیات مدیره
5- آقای محمود خورشیدی         عضو علی البدل هیات مدیره

6- آقای محمدحسن خاکسبز         بازرس اصلی
7- آقای نامدار فنایی            بازرس علی البدل

دبیر و عضو علی البدل 8- آقای علیرضا وجدانی  
ضمنا برابر مواد اساسنامه انجمن کلیه اسناد و اوراق مالی و بهادر و تعهدآور با امضای رئیس هیات مدیره یا دبیر به اتفاق خزانه دار و ممهور به مهر انجمن معتبر 

خواهد بود.      029154

عضو هیئت رئیسه اتاق اصناف ایران گفت: تا به امروز هیچ واحد تولیدی 
و صنعتی اعلام نکرده که افزایش قیمتی که من دادم به خاطر گران شدن 
دلار و ارز 20 هزار تومان بوده و الان که دلار 10 هزار تومان شده است 

قیمت را کاهش دهید.
با  گفت وگو  در  ایران  اصناف  اتاق  هیئت رئیسه  عضو  صفایی  مجتبی 
خبرنگار اقتصادی ایلنا، در خصوص کاهش قیمت کالاها با توجه به افت 
اتاق اصناف بر روی فروش و خدمات کالا  قیمت دلار و عدم نظارت 
گفت: هر گرانی را نمی توان فقط به اصناف مرتبط دانست. امروز برخی 
کالاها که تولیدی و صنعتی هستند بر اساس نرخ روز محاسبه می شوند و 
قیمت بر روی آن درج شده است. اصناف فقط واسطه هستند و بر اساس 
قیمت درج شده کالا را به مردم عرضه می کنند. اگر قرار بر کاهش قیمت 

است باید از سوی واحد تولیدی صورت گیرد نه اصناف.
رئیس اتاق اصناف کرمانشاه ادامه داد: ما نباید گران فروشی را با گرانی 
به طور  است  شده  مشخص  کاملًا  صنفی  نظام  در  سودها  بگیریم.  اشتباه 
مثال فروشنده پوشاک تا سقف 23 درصد می تواند از مشتری سود بگیرد 
به  را  دارد و آن  قیمت گذاری  نقش  دیگر سازمان حمایت،  مباحث  در 
می تواند  نه  صنفی  واحد  میان  این  در  می کند.  ابلاغ  صنفی  واحدهای 

ارزان تر بفروشد و نه گران تر از آن چیزی که مصوب شده است.
وی تصریح کرد: تا به امروز هیچ واحد تولیدی و صنعتی اعلام نکرده 
که افزایش قیمت به خاطر گران شدن دلار و ارز 20 هزارتومانی بوده، 
اکنون که قیمت دلار به 10 هزار تومان رسیده، ما هم قیمت را کاهش 
فاکتور  قیمت  از  کمتر  درصد   5 می توانند  صنفی  واحدهای  یا  می دهیم 
کالا را به فروش برسانند. متأسفانه برخی بابیان این حاشیه ها آدرس غلط 
به مردم می دهند و می خواهند اصناف را مقصر وضعیت موجود اقتصادی 
نشان دهند. صفایی در خصوص فعالیت بازرسی اتاق اصناف در ماه های 
اخیر گفت: درحالی که به دلیل شرایط اقتصادی نظارت و بازرسی اهمیت 
بیشتری پیداکرده اما اتاق های اصناف سراسر کشور در حال تعدیل کردن 
کار  این  ادامه  برای  بودجه ای  دیگر  زیرا  هستند  بازرسی خود  نیروهای 
اتاق  به حساب  باید  اصناف  محل جریمه  از  قانون یک سوم  طبق  ندارند. 
واریز شود که این رقم در چند سال اخیر به 20 هزار میلیارد تومان رسیده 
است اما فقط یک میلیارد تومان آن را دولت به ما پرداخت کرده است.

وی ادامه داد: تا به امروز اصناف از طریق درآمدهای دیگر هزینه های 
امکان وجود ندارد و مجبور  این  اما دیگر  بازرسی را پرداخت کرده اند 

هستیم که نیروهای بازرسی خود را تعدیل کنیم.

وزیر خارجه عمان تأکید کرد، اسرائیلی ها و فلسطینی ها باید گذشته را 
کنار گذاشته و مشکلات خود را با توجه به آینده حل کنند.

به گزارش ایسنا، یوسف بن علوی، وزیر خارجه عمان در گفت وگو با 
برنامه این آمریکا و جهان اظهار کرد: هر کشوری این حق را دارد که 
بر اساس ساختار متناسب با شرایط خود عمل کند چراکه مرزهایی وجود 
امور دیگر  از آنها عبور کنند. ما در  دارند که هیچ کشوری نمی توانند 
کشورها دخالت نمی کنیم و همین طور اجازه نمی دهیم هیچ کسی در امور 
ایجاد دوستی ها  با دیگران برای آغاز مشارکت ها و  ما دخالت کند، ما 

تلاش می کنیم.
بن علوی درباره سفر اخیر بنیامین نتانیاهو، نخست وزیر رژیم صهیونیستی 
به عمان و موضع گیری دیگر کشورهای عربی نسبت به این سفر تأکید 
می کند.  تلاش  اختلافات  این  برای  راه حل هایی  یافتن  برای  عمان  کرد: 
صلح  اصول  آنها  با  مردم  که  است  راهکارهایی  به  دستیابی  ما  اولویت 

نقاط  مسقط  که  است  این  ما  اولویت  همچنین  بپذیرند،  را  همزیستی  و 
اختلاف دو طرف را بیابد.

وزیر خارجه عمان در پاسخ به سؤالی درباره دیدار سلطان قابوس بن سعید، 
پادشاه عمان با نتانیاهو و اینکه آیا این دیدار و گفت وگو به صلح منجر 
می شود یا نه اظهار کرد: این مسئله به دلیل سابقه تاریخی به هر دو طرف 
بستگی دارد، مشکل در این است که بر اساس ابعاد تاریخی این سرزمین، 
حکم می شود، آنها باید این بعد کوچک را گسترش داده و از آن خارج 

شده و نگاهی به آینده داشته باشند و به گذشته بازنگردند.
باید  فلسطینی ها  و  اسرائیلی ها  افزود:  عمان  خارجه  وزارت  مسئول  این 
در حال حاضر  کنند،  را حل  و مشکلات خود  کنار گذاشته  را  گذشته 
اولویت اصلی تعیین راهکاری برای تحقق اصول صلح و همزیستی است.
نتانیاهو در اکتبر گذشته به عمان سفر کرده و با سلطان قابوس بن سعید 

دیدار کرد.

باید  معتقدم  بلکه  است؛  فایده  و  بی سود  کاملًا  این ها  نمی گویم  من 
دست  که  هم  هرکسی  و  شود  انجام  کوچک  هم  هرچند  کارها  این 
به چنین اقداماتی بزند بنده از او تشکر می کنم اما این اقدامات افتخار 
نیست. اتفاقاً اگر ما به چنین اقداماتی افتخار کنیم، خودش ضد افتخار 
و وهم آور است، چراکه بلافاصله با این سؤال روبه رو می شویم که چرا 
اصلًا آنها را گذاشتیم که امروز بخواهیم برداریم و به آن مفتخر شویم؟
باوجودآنکه حذف نرده ها در نماز جمعه ها را می توان یک قدم مثبت و 
روبه جلو تلقی کرد اما سؤال اینجاست اگر گفته می شود جمعیت امروز 

این کاهش  آیا  است  داشته  کاهش  انقلاب  اول  به  نسبت  جمعه  نماز 
جمعیت صرفاً ناشی از نصب نرده ها بوده یا انتقادات دیگری هم مطرح 

است؟
اعتماد در ادامه نوشت: وقتی این سؤال را با آیت الله هاشم زاده هریسی 
که  گفت  گذاشتیم،  میان  در  خبرگان  مجلس  در  تبریز  مردم  نماینده 
گذاشتن این نرده ها از ابتدا هم اشتباه بود و از این کارهای اشتباه زیاد 

داریم؛ این نرده ها تنها فاصله میان مردم و مسئولان را بیشتر کرد.
وی افزود: نباید فراموش کنیم اقداماتی مانند برداشتن نردها هر قدر هم 

اقدام مثبتی باشد اما موضوع کوچکی است. مشکلات مردم خیلی فراتر 
از این حرف هاست که مسئولان باید به دنبال رفع آنها بروند. مردم این 
روزها درد دارند و انتقادشان تنها به بودونبود چند تا نرده ختم نمی شود.

این عضو خبرگان گفت: مسئولان، خود را با این مسائل مشغول نکنند 
با  فراموش کنیم کشور  نباید  ما  نکنند.  به آن سرگرم  هم  را  مردم  و 
هستند.  گرفتار  واقعاً  مردم  و  است  دست به گریبان  بسیاری  مشکلات 
آنها  با  شدن  روبه رو  از  واقعاً  که  است  زیاد  آن قدر  آنها  گرفتاری 
می شود  پررنگ  برایمان  نرده ها  موضوع  اگر  امروز  می کشم.  خجالت 
نمی توانیم  که  است  جهت  این  به  می کنیم،  افتخار  آن  برداشتن  به  و 
مشکلات بزرگ تر را حل کنیم، برای همین به این موضوعات کوچک 

افتخار می کنیم.
او ادامه می دهد: من نمی گویم این ها کاملًا بی سود و فایده است بلکه 

معتقدم باید این کارها هرچند هم کوچک انجام شود و هرکسی هم که 
دست به چنین اقداماتی بزند بنده از او تشکر می کنم اما این اقدامات 
افتخار نیست. اتفاقاً اگر ما به چنین اقداماتی افتخار کنیم، خودش ضد 
افتخار و وهم آور است، چراکه بلافاصله با این سؤال روبه رو می شویم 
که چرا اصلًا آنها را گذاشتیم که امروز بخواهیم برداریم و به آن مفتخر 

شویم؟
هاشم زاده هریسی می گوید: اگر مردم انتقاداتی دارند و اگر میزان حضور 
آنها در نماز جمعه ها با اوایل انقلاب متفاوت است، این انتقادات و این 
حضور ربطی به نرده ها ندارد بلکه نقد مردم خیلی فراتر از این هاست. 
نظام های  بهترین  از  و  عدالت  محوریت  با  زیبا  نظام  این  به طوری که 
پرداخته موارد  این  به  است  لازم  و  کرده  مخدوش  را  دنیا   سیاسی 

شود.
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حیوانات ظاهراً مظلومی که 
همنوع خود را می خورند!

 www.tolounews.com پست الکترونیک: toloudaily@gmail.com                                            آدرس سایت:

همراه با تحلیل خبر

 کارخانجات سیمان 
و پشم شیشه از شیراز خارج 

می شود
22 دلال ارز در شیراز دستگیر 

شدند

 رئیس سازمان امور عشایر کشور 
خبر داد:

اختصاص 400 میلیارد تومان 
 برای اجرای طرح های اشتغال زا

در مناطق عشایری

جشنواره میگو در استان 
بوشهر برگزار شود

شهرستان
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همراه با نمایش فیلم
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معاون استاندار فارس:
تخصص و توانمندی 

افراد در گزینش آنها 
نادیده گرفته نشود

یک عضو خبرگان:

خودمان را با »نرده « سرگرم نکنیم

معاون وزیر بهداشت و درمان:

سالانه 700 مورد پیوند کبد در کشور، 
رکوردی جهانی است

1

1

گرچه همنوع خواری در بیشتر گونه های حیوانی یک 
گهگاه  حیوانات  از  بعضی  اما  نیست،  همیشگی  رفتار 

رفتارهایی ازاین دست دارند...

سهراب مختاری، مدیرکل

از سایت روزنامه طلوع
 دیدن فرمائید :

www.tolounews.com

یک عضو خبرگان:

خودمان را با »نرده « سرگرم نکنیم

                  فیلم ماشینِ فروشی شما                       
                  فیلم منزل شما

                  فیلم جشن تولد خود، فرزندان و نوه هایتان             
               و فیلم انواع آگهی های خود را 

                    به ما بسپارید تا در روزنامه طلوع 
                    کنار متن ارسالی تان 

                    به نمایش بگذاریم.

روش نوین مطبوعاتی ما با فیلم

تلفن تماس دفتر روزنامه طلوع :
         32344772-3-4         42229246 

 روش نوین مطبوعاتی
 ما را به دیگران نیز یادآور شوید.

بیان  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  فناوری  و  تحقیقات  معاون 
داشت: 90 درصد پیوند کبد در کشور با اهدای بیماران مرگ مغزی صورت 
رکورد  یک  این  که  می شود  انجام  کبد  اهدای  مورد   700 سالانه  و  می گیرد 

بی نظیر در جهان است...

خانواده ی محترم شهیدان کوهنورد
درگذشت پدر شهیدان بهرام و فرهاد کوهنورد را تسلیت عرض نموده، شادی روح آن مرحوم و فرزندان شهیدش و بقای 

روزنامه طلوععمر بازماندگان شریف را از خداوند غفور مسئلت دارد.


